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Abstract (en)
The invention relates to a device making it possible to dry spread-out laundry, which can be folded after use and, if appropriate, serve in this position
as an electric radiator. It consists of a hollow basic housing (1) containing a variable electric resistor and a fan which are controlled by a switch (i),
making it possible to expel the air through front lateral slits (F), thus functioning as an electric radiator when the two front parts (2) are folded. When
these parts (2), which are in the form of hollow doors of lesser width than the housing (1), are unfolded, the face (C) of their outer edges shuts off
the slits (F), and the air, thus recovered, will be conveyed among the laundry spread out on the wires (G) by way of the orifices (O) located on the
inner faces of (2). The device according to the invention is intended particularly for actively drying spread-out laundry. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif permettant de sécher le linge éttendu , pouvant etre plié aprés usage et servir éventuellement , dans cette
position , comme radiateur éléctrique . Il est constitué d'un boitier fundique creux (1) , contenant une résistance éléctrique réglable et un ventilateur
- commandés par un intérrupteur (i) - permettant de chasser l'air par des fentes antéro-latérales (F) , fonctionnant ainsi comme radiateur éléctrique
lorsque les deux parties antérieures (2) sont pliées . En dépliant ces parties (2) qui sont en forme de portes creuses moins larges que le boitier
(1) , le chant (C) de leurs bords externes vient obturer les fentes (F) et l'air , ainsi récupéré , sera envoyé entre le linge éttendu sur les fils (G) , par
les orifices (O) se trouvants sur les faces internes de (2) . Le dispositif selon l'invention est particulièrement destiné à sécher , activement , le linge
éttendu . <IMAGE> <IMAGE>
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